
                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 21:e september 2024  

 

Närvarande: 
Nils Andréasson 
Johan Gertsson 
Maria Ekblad 
Lollo Paris 
Judith Pettersson 
Frida Norstedt 
Therese Törnell 
Ulrika Strandberg 
Linda Brynå 
 
Ej närvarande 
Fredrik Kollberg 
 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat 
 
§ 2 Till att föra dagens protokoll utses Judith Pettersson. 
 
§ 3  Mötet godkände den i förväg utsända dagordningen. 
 
§ 4 Till att justera dagens protokoll utses jämte ordförande Ulrika Strandberg. 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll godkändes.  
 

§ 6  Ekonomirapporten gås igenom. Hela personalstyrkan jobbar på för fullt för att kunna 

hålla budget. Extraaktiviteter upplevs inte alls lika mycket tryck på som tidigare år. 

Undersökning kommer genomföras för att se varför dessa aktiviteter inte går lika bra. 

Klubben behöver hitta nya kunder via nya vägar och bokning till lägren skall komma ut 

tidigare. 

 Arbetet för att kunna ta fram nyckeltal fortlöper. 

§ 7 Verksamhetsrapporten gås igenom av verksamhetschef. 

 Diskussion gällande ett ärende som uppdagades av en medlem till ridlärare Tilda.  

§ 8 Diskussion gällande ridavbrottsförsäkring, beslut taget att KRK skall ha denna 

tilläggsförsäkring per omgående.  

§ 9  Arbetsmiljö bland kafépersonal behöver åtgärdas då det blir otroligt varmt för den 

som arbetar där. Beslut taget att temperaturen får mätas kontinuerligt och under de 

varmaste dagarna får det ev. bli selfservice.   

§ 10  Inget nytt från kommunen gällande ombyggnationen.  

Kommunen skall informera om framtida utmaningar inom kort och detta kommer 

innebära att Verksamheten kommer framöver ta mer ansvar för den egna driften. Hur 



vill vi att klubben ska se ut framöver och hur skall anläggningen se ut?  Många stora 

utmaningar för klubben framöver. 

En grupp kommer skapas med representanter från verksamheten och styrelse för att 

kunna arbeta framåt med de olika benen inom föreningen och hur vi kommer framåt 

med en långsiktig strategi. Maria Ekblad och Ulrika Strandberg driver detta från 

styrelsen, Lollo väljer ut representanter ur personalen.  

§ 11  Ingen representant från ungdomsverksamheten närvarande. 

§ 12  Ny personal vissa av dagarna i caféet, de är fortfarande nya på jobbet så de stöttas av 

Anna Ek.  

§ 13 Nästa möte blir 15:e oktober kl 18:00 på KRK 

 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 21/9 2024   Protokollet justeras 
 
 
 
Judith Pettersson   Ulrika Strandberg 
 
 
 


